
ZÁPIS Č. 9/2002 (133)
ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT KONANÉHO DNE 1. ŘÍJNA  2002

V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI REKTORA VUT V BRNĚ, ANTONÍNSKÁ 1

Přítomni: viz prezenční listina (celkem 17 senátorů)
Omluveni: Dufková/FCH, Kříž/FaVU
Neomluveni: Matulová/FAST, Konečný/FSI, Pohanková/FA, Jeřábek/FP
Hosté: rektor Vrbka, prorektoři Kazelle a Dub,  kvestor Pěnčík,

kancléřka Vanýsková
členové volební komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem
(viz níže v zápise uvedený seznam)

PROGRAM:
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT
2. Informace rektora, prorektorů, kancléřky a kvestora
3. Jmenování volební a návrhové komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem a  jmenování

jejího předsedy
4. Informace zástupců AS VUT z jednání Rady vysokých škol
5. Projednání změn vnitřního předpisu „Pravidla pro zakládání právnických osob VUT v Brně“

provedených na základě připomínek MŠMT ČR
6. Legislativní záležitosti AS VUT
7. Informace o složení volební komise VUT a jmenování jejího předsedy
8. Vnitřní předpisy fakult

 Projednání návrhu změn Statutu FIT a Jednacího řádu VR FIT – návrh byl rozeslán dne 1. 7.
2002 E-mailem

 Přílohy Statutu FaVU
9. Různé

AD 1) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ AS VUT
K zápisu z minulého zasedání AS VUT byla vznesena formální připomínka, týkající se upřesnění na
straně 1 v úvodu zápisu - vyjmenování hostů zasedání: Mgr. Rozbořil není místopředseda AS FaVU,
ale je člen AS FaVU.

AD 2) INFORMACE REKTORA, PROREKTORŮ, KANCLÉŘKY A KVESTORA

 Rektor Vrbka
Rektor Vrbka informoval o
 výsledcích přijímacího řízení na fakultách VUT;
 budování Inkubátoru nových technologií v areálu PPV, předpokládá se finanční podpora města

Brna a regionu;
 zápisu studentů do tělesné výchovy, kdy poprvé byla na VUT použita elektronická forma zápisu;
 pokračování budování Akademické sítě VUT – byla vypsána témata diplomových prací pro

studenty FIT, kteří se podílejí na spolupráci;
 návštěvě delegace Evropské komise v ČR vedené velvyslancem Ramiro Cibrianem; pracovní

schůzka se uskutečnila dne 2. 7. 2002 v Aule Centra VUT v Brně;
 činnosti U3V, která je administrativním centrem pro celou Českou republiku.

 Prorektor Dub
 Informoval o přípravě transformačních rozvojových projektů. Předpokládá se, že VUT získá

stejnou finanční částku jako v předcházejícím kole.
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 Kancléřka Vanýsková
 Pozvala senátory na koncert souboru „Hradišťan“, který se bude konat v pátek 25. 10. 2002

v 19:00 hodin ve dvoraně Centra VUT. V případě zájmu je možné si objednat vstupenky
E-mailem na adrese: vanysko@ro.vutbr.cz.

 Prorektor Kazelle
 Informoval o uzavření akademického roku 2001/2002, v rámci kterého byly vyhodnocovány

mobility programu Socrates/Erasmus. Dále informoval o stavu čerpání mobilitního stipendijního
fondu schváleného AS VUT v rámci rozpočtu na rok 2002 ve výši 2,2 mil. Kč se závěrem, že
finanční částka 1,7 mil. Kč bude pro tento rok dostačující, a že zbývající částka 0,5 mil. Kč byla
vrácena do rozpočtu VUT. Prorektor celkově hodnotil zřízení mobilitního fondu velmi kladně
s tím, že finanční otázky by již neměly být omezujícím faktorem pro mobilitu studentů.

 Kvestor Pěnčík
 Stručně zhodnotil výsledky hospodaření jednotlivých fakult a celoškolských pracovišť

a konstatoval, že lze očekávat vyrovnaný výsledek hospodaření – týká se i jednotlivých fondů,
s výjimkou FRIMu.

 Informoval o přípravě jednání Správní rady VUT, které se předpokládá dne 18. 11. 2002. Na
programu jednání budou zejména majetkové záležitosti (směnná smlouva se Statutárním městem
Brnem týkající se okrajové části Kraví hory a pozemků v areálu Pod Palackého vrchem a návrh
prodeje areálu VUT v Kníničkách). V případě realizace prodeje bude nutné řešit rozdíl vzniklý
výrazně vyšší kupní cenou, než je účetní hodnota pozemků. Doc. Mašek požádal o předložení
písemného návrhu k vyjádření AS VUT, kvestor odpověděl, že písemné návrhy předkládá vždy
a požadovaný návrh v případě realizace prodeje předloží i tentokrát.

 Informoval o průběhu investiční výstavby a oprav na fakultách a hodnotil jejich realizaci jako
velmi dobrou. Jedná se zejména o otevření nové výdejny stravy v areálu FAST na Veveří,
rozšíření výdejny obědů v areálu FSI PPV (Q), rekonstrukce okálu na Ramzové, slavnostní
otevření posluchárenského komplexu v areálu Božetěchova. Na závěr kvestor informoval
o rekonstrukci areálu FA na Poříčí. Doc. Münsterová prezentovala vyjádření AS FSI, že rozšíření
výdejny obědů na FSI přineslo pro fakultu velmi významný pokrok ve stravování, Doc. Podroužek
ocenil rekonstrukci okálu v areálu Ramzová. Doc. Mašek požádal kvestora o vyřešení stravování
také v areálu Purkyňova 118 a navrhl uvažovat o využití objektu správy budov v níž je umístěna
i střelnice.

 Vzhledem k nedostatku lůžek na kolejích VUT zajistilo pro své studenty 200 lůžek v cizím
zařízení na Božetěchově ulici. Ceny pro studenty budou kopírovat ceny obdobného ubytování na
kolejích VUT, rozdíl mezi cenami pro studenty VUT a skutečnými cenami bude VUT v roce 2002
hradit z vlastních zdrojů. Kvestor současně požádal MŠMT o poskytnutí dotace na ubytování
studentů i pro studenty ubytované v tomto zařízení.

 V srpnu byla ukončena kontrola Finančního ředitelství na r. 2000 – 2001, výsledný protokol
prozatím VUT neobdrželo.

 Fakultám byl předán k připomínkování první návrh pravidel pro rozdělení dotace na rok 2003,
návrh bude předložen AS VUT na zasedání dne 29. 10. 2002.

 Probíhají jednání vedení VUT s KOR o zpracování nového návrhu mzdových tarifů ve smyslu
doporučení AS VUT.

V diskusi požádal Doc. Mašek rektora Vrbku, aby při řešení ubytování studentů nebyly opomenuty
také problémy ubytování nových zaměstnanců VUT. Dále senátoři diskutovali o přípravě návrhu změn
mzdových tarifů a možnostech jejich navýšení.

AD 3) JMENOVÁNÍ VOLEBNÍ A NÁVRHOVÉ KOMISE PRO VOLBU KANDIDÁTA NA JMENOVÁNÍ
          REKTOREM A  JMENOVÁNÍ JEJÍHO PŘEDSEDY
Na zasedání AS VUT se dostavili navržení členové volební a návrhové komise pro volbu kandidáta na
jmenování rektorem, které jmenovitě představil předseda AS VUT Doc. Zbořil.
Na základě návrhů akademických senátů fakult Akademický senát VUT hlasoval o schválení volební
a návrhové komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem. (Návrhy zaslaly akademické senáty
všech fakult, kromě Fakulty podnikatelské).

mailto:vanysko@ro.vutbr.cz
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Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT jmenuje na základě návrhů AS fakult volební a návrhovou komisi pro volbu
kandidáta na jmenování rektorem v následujícím složení:

Členové volební a návrhové komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem
FAST Ing. Lubomír Zlámal
FSI Doc. Ing. Miroslav Škopán, CSc.
FEKT Ing. Vladimír Kutnohorský, CSc.
FIT Doc. Ing. Zdeňka Rábová, CSc.
FA Ing. arch. Ladislav Mohelník
FCH Doc. Ing. Ivan Mašek, CSc.
FaVU Doc. ak. mal. Ivan Kříž

Hlasování:
Pro – 17 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 0 hlasů

UAS 1
Akademický senát VUT jmenuje na základě návrhů AS fakult volební a návrhovou komisi pro volbu
kandidáta na jmenování rektorem v následujícím složení:

Členové volební a návrhové komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem
FAST Ing. Lubomír Zlámal
FSI Doc. Ing. Miroslav Škopán, CSc.
FEKT Ing. Vladimír Kutnohorský, CSc.
FIT Doc. Ing. Zdeňka Rábová, CSc.
FA Ing. arch. Ladislav Mohelník
FCH Doc. Ing. Ivan Mašek, CSc.
FaVU Doc. ak. mal. Ivan Kříž

Následovala krátká přestávka, během které se jmenovaná komise sešla na svém prvním zasedání. Poté
byl AS VUT informován, že členové volební a návrhové komise pro volbu kandidáta na jmenování
rektorem jednomyslně navrhují za svého předsedu Ing. Lubomíra Zlámala. AS VUT dále hlasoval
o následujícím návrhu na usnesení.

Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT jmenuje na základě návrhu volební a návrhové komise pro volbu kandidáta na
jmenování rektorem předsedou této komise Ing. Lubomíra Zlámala.
Hlasování:
Pro – 17 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 0 hlasů

UAS 2
Akademický senát VUT jmenuje na základě návrhu volební a návrhové komise pro volbu kandidáta na
jmenování rektorem předsedou této komise Ing. Lubomíra Zlámala.

AD 4) INFORMACE ZÁSTUPCŮ AS VUT Z JEDNÁNÍ RADY VYSOKÝCH ŠKOL
 Doc. Münsterová informovala o jednání předsednictva RVŠ, které se konalo dne 19. září 2002.

Jednání se zúčastnila nová ministryně školství Petra Buzková, která ve svém vystoupení
deklarovala vyvinout maximální úsilí při řešení problémů vysokých škol. Dále Doc. Münsterová
informovala o programu předsednictva, které se zabývalo zejména problematikou výzkumu
a vývoje na vysokých školách (Ing. Hanke – MŠMT), kvalitou vysokých škol (Doc. Münsterová),
informační politikou na veřejných vysokých školách (Doc. Koliba) a záměrem reorganizace
vojenského školství (Doc. Sikora).  Zápis z tohoto jednání je uveden na www stránkách na adrese:
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http://www.radavs.cz/clanek.php?oblast=45&c=201 .
Dále Münsterová upozornila na přesun plánovaného jednání Sněmu RVŠ z 21. 11. na 14. 11. 2002
z důvodu jednání Summitu NATO, které se uskuteční v původně plánovaném termínu konání
Sněmu RVŠ. Po zasedání sněmu se bude konat slavnostní koncert ve velké aule Karolina. Doc.
Münsterová požádala senátory, aby předběžně informovali zástupce fakult ve Sněmu RVŠ.

 Doc. Zbořil informoval senátory o dopisu předsedy RVŠ Ježka týkajícím se ustavení nové Rady
vysokých škol pro další funkční období, tj. pro období 2003 – 2005. Dopis byl zaslán elektronicky
předsedům AS fakult VUT se žádostí o projednání návrhů nových zástupců fakult VUT ve Sněmu
RVŠ. Vzhledem k tomu, že termín podání návrhů na RVŠ je do  11. listopadu 2002, bude nutné
návrhy projednat v akademických senátech fakult co nejdříve a zaslat je tak, aby mohly být
projednány na ustavujícím zasedání nově zvoleného AS VUT dne 29. října 2002.

AD 5) PROJEDNÁNÍ ZMĚN VNITŘNÍHO PŘEDPISU „PRAVIDLA PRO ZAKLÁDÁNÍ PRÁVNICKÝCH
         OSOB VUT V BRNĚ“ PROVEDENÝCH NA ZÁKLADĚ PŘIPOMÍNEK MŠMT ČR
Tento vnitřní předpis byl již schválen Akademickým senátem VUT a byl zaslán k registraci na
MŠMT. Vzhledem k tomu, že se jednalo o první předpis vysokých škol tohoto charakteru, byla mu ze
strany MŠMT věnována velká pozornost. Ministerstvo vzneslo řadu připomínek formálního rázu
a několik upřesňujících připomínek a zaslalo je 26. června tohoto roku k vyjádření VUT. Tyto
připomínky byly projednány začátkem července na schůzce kvestora, předsedy AS VUT, předsedy LK
AS VUT a JUDr. Králíka z organizačního a právního odboru rektorátu VUT. Většina připomínek byla
akceptována, vnitřní předpis byl upraven a dne 4. 9. 2002 byl rozeslán všem členům AS VUT E-
mailem.
Předseda legislativní komise AS VUT Mgr. Božek doporučil tento upravený vnitřní předpis AS VUT
ke schválení.
Doc. Zbořil vznesl dotaz na členy AS VUT, zda mají k předloženému materiálu připomínky.
Vzhledem k tomu, že žádné připomínky ze strany senátorů vzneseny nebyly, bylo přistoupeno
k hlasování o schválení.

Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT schvaluje vnitřní předpis VUT „Pravidla pro zakládání právnických osob
VUT v Brně“ upravený na základě připomínek MŠMT ČR.
Hlasování:
Pro  - 16 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 1 hlas

UAS 3
Akademický senát VUT schvaluje vnitřní předpis VUT „Pravidla pro zakládání právnických osob
VUT v Brně“ upravený na základě připomínek MŠMT ČR.

AD 6) LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI AS VUT
Předseda AS VUT Doc. Zbořil informoval senátory, že na základě jejich pověření a s odvoláním na
VJŘ AS VUT zaslal předsedům AS fakult, rektorovi VUT a ministryni školství, mládeže
a tělovýchovy dopis s výzvou o zaslání návrhu kandidáta na jmenování rektorem - ministryni Buzkové
současně poblahopřál jménem AS VUT ke jmenování do funkce. Paní ministryně ve své odpovědi
poděkovala AS VUT za blahopřání ke jmenování do funkce a sdělila, že po zvážení všech relevantních
skutečností svého práva podat návrh kandidáta na jmenování rektorem VUT nevyužije.
Na MŠMT byla dále zaslána k registraci změna Čl. 17 Statutu VUT, kterou schválil AS VUT na
minulém zasedání dne 18. 6. 2002. Začátkem srpna obdržel rektor Vrbka dopis ředitele odboru VŠ
MŠMT Beneše, ve kterém byly vzneseny připomínky ke změně Čl. 17 Statutu VUT zdůvodněné tím,
že nebyla současně předložena změna Volebního a jednacího řádu AS VUT a vypuštění odst. 4 z Čl.
17 statutu by tedy bylo v rozporu s Volebním a jednacím řádem AS VUT. Současně ředitel Beneš
upozornil na skutečnost, že při návrhu způsobu voleb do AS je třeba vzít v úvahu znění § 8 odst. 1
zákona č. 111/98 Sb., podle něhož je třeba k platnosti každých voleb účasti nejméně 15 % členů
Akademické obce VUT.

http://www.radavs.cz/clanek.php?oblast=45&c=201
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Předseda AS Doc. Zbořil sdělil svým dopisem ze dne 26. 8. 2002 předsedům akademických senátů
fakult, že MŠMT nezaregistrovalo změnu Statutu VUT, a že proto zůstává v platnosti původní znění
výše uvedeného článku.
Vzhledem k různým dotazům předsedů AS fakult požádal Doc. Zbořil na dnešním zasedání předsedu
legislativní komise AS  Mgr. Božka, aby se k celé záležitosti vyjádřil. Mgr. Božek konstatoval, že
Statut VUT i Volební a jednací řád AS VUT tedy zůstávají v původním znění. Dle Čl. 3 odst. 2 VJŘ
AS VUT, schváleného a registrovaného MŠMT, volby probíhají ve volebních obvodech nezávisle.
Požadovaná účast ve volbách je zajištěna dodržením požadované účasti v příslušných volebních
obvodech.
Po krátké diskusi členové AS VUT dospěli k závěru, že volby do Akademického senátu VUT budou
probíhat dle VJŘ AS VUT.
Doc. Zbořil dále sdělil, že na prvním poprázdninovém zasedání kolegia rektora byl požádán děkany
fakult, aby zveřejnil pokyny k volbám. Zpracoval proto „Pokyny pro organizaci voleb do AS VUT
v Brně a kandidáta na jmenování rektorem VUT v Brně“, které pak byly rozeslány v elektronické
formě všem předsedům AS fakult,  děkanům fakult VUT a členům AS VUT. V pokynech jsou m.j.
uvedeny i termíny, které jsou sice pouze doporučené, avšak vzhledem ke stanovenému termínu volby
kandidáta na jmenování rektorem a termínům daným VJŘ AS VUT není velký prostor k jejich změně.
Pokyny jsou vystaveny na www stránkách AS VUT na adrese:
http://www.vutbr.cz/RO/vedeni/as/index.phtml?parent=/informace/organy.phtml
(Na této adrese budou také uváděny veškeré důležité informace týkající se voleb.)

DISKUSE:
V diskusi se senátoři zabývali nejčastější otázkou vznesenou fakultami, která se týkala studentů
doktorského studia a jejich zařazení do příslušného volebního obvodu. Po diskusi AS VUT dospěl
k následujícímu závěru.
Závěr:
Do akademické obce vysoké školy patří každý zapsaný student bakalářského, magisterského
a doktorského studijního programu, bez zřetele na formu studia. Studenti doktorského studijního
programu, kteří mají uzavřenu současně dohodu o provedení práce, budou zařazeni do volebního
obvodu studentů. Studenti doktorského studijního programu, kteří mají uzavřenu na fakultě pracovní
smlouvu (i na částečný pracovní úvazek), budou zařazeni do volebního obvodu akademických
pracovníků. Musí být uvedeni pouze v seznamu voličů jediného volebního obvodu a v případě jejich
volby do AS VUT zapsáni pouze na 1 kandidátní listinu. AS VUT konstatoval, že volební komise
musí dbát na správnost seznamů.

AD 7) INFORMACE O SLOŽENÍ VOLEBNÍ KOMISE VUT A JMENOVÁNÍ JEJÍHO PŘEDSEDY
Doc. Zbořil úvodem sdělil, že s odvoláním na Čl. 3 odst. 3 VJŘ AS VUT akademické senáty fakult
zaslaly jméno svého zástupce do volební komise VUT, a seznámil senátory se složením této komise.

Volební komise VUT
FAST Doc. Ing. Jiří Vala, CSc.
FSI Dr. Ing. Michal Jaroš
FEKT Doc. Ing. Ivan Rampl, CSc.
FIT Doc. Ing. Jiří Kunovský, CSc.
FA Doc. Ing. Zdenka Lhotáková, CSc.
FCH RNDr. Božena Kábelová
FP Ing. Josef Šunka, PhD.
FaVU Doc. MUDr. Vladimír Novotný, CSc. (Mgr. Blahoslav Rozbořil - náhradník)

Vzhledem k tomu, že předsedu volební komise VUT jmenuje AS VUT z řad svých členů, byl podán
návrh na RNDr. Kábelovou. AS VUT dále hlasoval o následujícím návrhu na usnesení.

Návrh na usnesení
Akademický senát VUT jmenuje RNDr. Boženu Kábelovou předsedkyní volební komise VUT.

http://www.vutbr.cz/RO/vedeni/as/index.phtml?parent=/informace/organy.phtml
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Hlasování:
Pro – 15 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 1 hlas
UAS  4
Akademický senát VUT jmenuje RNDr. Boženu Kábelovou předsedkyní volební komise VUT.

AD 8) VNITŘNÍ PŘEDPISY FAKULT
Návrh změn Statutu FIT a Jednacího řádu Vědecké rady FIT byl rozeslán všem senátorům dne 1. 7.
2002 E-mailem. K předloženému návrhu změn se vyjádřil předseda LK Mgr. Božek a doporučil níže
uvedené změny ke schválení.

 Jednací řád Vědecké rady FIT
AS VUT hlasoval o následujícím návrhu na usnesení.

Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT schvaluje změnu Jednacího řádu VR FIT takto:
Čl. 2 odst. 1 – v první větě se slovo  „dvakrát“ nahrazuje slovem „jedenkrát“
Čl. 2, odst. 4 – druhá věta – text „Písemná pozvánka se zasílá…“ se nahrazuje textem „Pozvánka se
zasílá elektronicky nebo písemně…“.
Hlasování:
Pro – 17 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 0 hlasů

UAS  5
Akademický senát VUT schvaluje změnu Jednacího řádu VR FIT takto:
Čl. 2 odst. 1 – v první větě se slovo  „dvakrát“ nahrazuje slovem „jedenkrát“
Čl. 2, odst. 4 – druhá věta – text „Písemná pozvánka se zasílá…“ se nahrazuje textem „Pozvánka se
zasílá elektronicky nebo písemně …“.

 Statut FIT
AS VUT hlasoval o následujícím návrhu na usnesení.

Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT schvaluje změnu Statutu FIT takto:
Čl. 23a, odst. 5 – slovo „jmenuje“ se nahrazuje slovem „ustanovuje“
Čl. 23b, odst. 2 – slovo „ustanovuje“ se nahrazuje slovem „jmenuje“
Hlasování:
Pro – 16 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 1 hlas

UAS 6
Akademický senát VUT schvaluje změnu Statutu FIT takto:
Čl. 23a, odst. 5 – slovo „jmenuje“ se nahrazuje slovem „ustanovuje“
Čl. 23b, odst. 2 – slovo „ustanovuje“ se nahrazuje slovem „jmenuje“

Další změny Statutu FIT týkající se Čl. 6 a Čl. 23 Mgr. Božek nedoporučil ke schválení se
zdůvodněním, že je třeba upřesnit jejich formulace. Předseda AS Doc. Zbořil přislíbil projednat
nepřesné formulace se zástupci AS FIT.

 Přílohy Statutu FaVU
Doc. Novotný sdělil, že Přílohy Statutu FaVU již byly projednány v AS FaVU - AS VUT budou
zaslány co nejdříve, aby mohly být projednány na zasedání ASVUT dne 29. 10. 2002.
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AD 9) RŮZNÉ
 Doc. Podroužek informoval o práci na projektu „Rozvoj veřejných vysokých škol, finanční

podmínky a předpoklady“, který formálně zastřešuje Univerzita Karlova. Jeho koordinací byl
pověřen rektor TU v Liberci Prof. Lukáš a zadání projektu je uveřejněno na stránkách
www.rektori.cz. Podprojekt „Změna normativu  a koeficientů náročnosti studijních programů“ řídí
rektor Univerzity Pardubice Prof. Ludwig. Doc. Podroužek informoval o činnosti podskupiny pro
technické studijní programy, která se sešla v prostorách Centra VUT v Brně dne 19. 9. 2002.
Podrobnosti jsou v zápise z jednání, který je k dispozici v kanceláři AS VUT.

 Doc. Zbořil připomněl členům AS VUT, že je třeba rozhodnout o použití rezervy finančních
prostředků AS VUT ve výši 986 tis. Kč a navrhl rozdělení této částky podle klíče na fakulty.
Kvestor Pěnčík navrhl rozdělit částku 800 tis. Kč jednotlivým fakultám à 100 tis. Kč a zbývající
částku 186 tis. přidělit KaM Brno. Po diskusi členové AS VUT doporučili tuto záležitost projednat
na příštím zasedání AS VUT.

 Rektor Vrbka informoval o výsledcích voleb na Fakultě podnikatelské, kde byl zvolen nový děkan
FP Doc. Ing. Miloš Koch, CSc. Dále rektor informoval o významných výročích, které v průběhu
měsíce září oslavily Fakulta podnikatelská a Fakulta chemická (10 let vzniku).

 Prorektor Dub sdělil, že dne 4. 11. 2002 se bude konat slavnostní Akademické shromáždění, které
se v listopadu koná pravidelně od roku 1999. Při této příležitosti bude udělena 1 zlatá medaile,
dále pamětní medaile a ceny rektora.

 Kvestor Pěnčík sdělil, že Biskupství brněnské vypovědělo předcházející dohodu týkající se
převzetí areálu Údolní/Úvoz, který tak nadále plně zůstává v majetku VUT a je třeba při
zpracování generelu VUT zvážit různé varianty jeho dalšího využití.

 Vzhledem ke končícímu funkčnímu období AS VUT navrhl závěrem předseda Doc. Zbořil
uskutečnit mimořádné slavnostní zasedání. V krátké diskusi senátoři jeho návrh podpořili
a dohodli se, že toto zasedání se bude konat dne 15. října 2002 v prostorách Centra VUT v Brně
(Klub profesorů) od 17:00 hodin.

Rektor Vrbka na závěr zasedání poděkoval všem členům AS VUT za obětavou a velmi dobrou práci,
kterou v průběhu tří let funkčního období v AS VUT vykonali.

Poslední zasedání současného AS VUT se bude konat
 v úterý dne 29. října  2002 v 9:00 hodin

v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1.

                           Doc. Ing. František Zbořil, CSc., v. r.
                                  předseda AS VUT v Brně

Zapsala: Jarmila Cardová

http://www.rektori.cz/

